
 

SFO-forældrerådsmøde  

Mandag den 23. oktober 2023 kl. 17:00-19:00 

Referat 

 

Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Jeanne Andersen (formand) x 

Abdullah Kocak (næstformand) x 

Helle Muff Højbjerg Henriksen (forældrerepræsentant) x 

Kennet Jakobsen (forældrerepræsentant) f 

Magdalena Maggie Kurpioch (forældrerepræsentant) x 

Marie Konzack Møller (forældrerepræsentant) x 

Mette Thomasen (forældrerepræsentant) x 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) x 

Anita Hedegaard Malling (SFO-fritidspædagogisk leder) x 

Louise Barner Jensen (SFO-leder) a 

Referent:  Anita Hedegaard Malling 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

Vi præsenterede os hver især, og Marie og Jeanne fortalte 

om deres oplevelser med at være med i SFO- 

forældrerådet.  

De nye forældrerådsmedlemmer fik tildelt materiale om 

arbejdet i SFO-forældreråd og det seneste referat i 

papirform. 

 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Godkendelse/gennemgang af 

referat fra sidste møde 

3.1  

Godkendt af medlemmer af rådet inden det nyligt afholdte 

valg. 

 

4. Nyt fra SFO 

4.1. Evaluering af opstart af 0 klasser 

4.2. Status i SFO (Anita/Dorthe) 

4.3. Møde på Grøndalsvej.  

 

4.1. Vi gennemgik resultaterne fra evaluering af opstart af 

de nye 0. klasser. Resultatet er tilfredsstillende og meget 

lidt afvigende fra tidligere år. Overordnet set er 

tilbagemeldingerne positive. Der er dog et par kritiske 

kommentarer, vi tager til os, vedrørende toiletforholdene, 

som ikke er gode. De lugter og er ikke rene. 

 

4.2.Opstart efter efterårsferie er i gang, og det er her vi 

går i gang med SFOen’s hverdagsrutiner som eksempelvis 

årgangsdage. De nye 0 klasser er kommet godt i gang og 

er godt ’hjemme’ i deres SFO. Kaninerne er fortsat et 

populært besøgspunkt i SFO, og selvom det er de store 

børn, der passer dem, kan de små godt komme med og 



 

det giver relationer på tværs af aldersgrupperne. Vi har tre 

ny-sammensatte x-klasser, og de trives rigtig godt i SFO 

med de pædagoger der er omkring dem.  

 

I uge 28, 2024 har vi booket Kløverhytten i Højbjerg og vil 

holde sommerferie i SFO der. Det glæder vi os meget til og 

vi har valgt at bruge en del af SFOen’s akkumulerede 

overskud til dette, da vi IKKE kan blive ved med at have 

en opsparing i SFO. Pengene skal helst bruges fra budget 

år til budget år jvf. Aarhus kommunes retningslinjer.  

Rengøring på legepladsen, toiletter, børn vil ikke bruge 

dem. Vi vil gerne tale med skolebestyrelsen omkring 

kulturen på skolen. 

 

4.3 Børn og Unge og Århus Forældreorganisation inviterer 

SFO-forældreråd, SFO-ledere og fritidspædagogiske ledere 

til en aften med fokus på, hvordan samarbejdet i SFO-

forældrerådet bliver godt. 

Arrangementet holdes den 1. november kl. 18.15-20.15 på 

Grøndalsvej 2. Der er mulighed for at låne et lokale til 

afholdelse af SFO-forældrerådsmøde fra kl. 17. 

Anita og Jeanne vil gerne deltage, men mødet blev 

sidenhen desværre aflyst pga. for lidt tilslutning. 

 

5. Konstituering af SFO-

forældrerådet 2023/2024 

5.1 Marie er afgående som formand pga. Eigils udmelding 

af SFO. Tusinde tak for dit store engagement og arbejde 

Marie!  

 

Jeanne er næstformand og tiltræder hermed som ny 

formand, Abdullah tiltræder som næstformand. Resten er 

fuldgyldige medlemmer med stemmeret. Mange tak for 

det. 

 

6. Datoer for SFO 

forældrerådsmøder og deltagelse i 

Skolebestyrelsesmøder.  

15/1 – 18/3 – 7/5 (SKB) 19/8 – Skolebestyrelses møde 

igen i november. 

SFO-forældrerådsmøderne afholdes i tidsrummet kl. 17-

19. 

 

7. Evt.  • Det er dejligt med nyhedsbrev fra SFO (Anita skriver 

dette) og det kunne være fint med input fra SFO-

forældrerådet ift. relevant indhold. 

• Det er oplevet nogle gange, at der ikke er blevet sagt 

goddag eller farvel og forældre får det indtryk at 

pædagogerne har travlt med indbyrdes socialisering. 

Køkkenet må aldrig blive pædagogernes opholdsplads, 

og vi siger altid goddag og farvel. Det er dog også 

oplevet, at der er fin information, og generelt er 

holdningen, at hellere for meget information end for 

lidt, er det bedste.  

• Der bliver spurgt til rengøring på legepladsen og 

rengøring af toiletter. Sidstnævnte opleves ikke helt 

rene, til trods for at rengøringsfirmaet Kongsvang har 

været over dem inden dagens start, og vi selv 

soignerer dem ved middagstid. Vi vil gerne tale med 

skolebestyrelsen omkring kulturen på skolen i forhold til 



 

at tage ordentlig vare på alle vores fælles faciliteter. 

Kan man evt. lave en arbejdsdag i SFO, hvor vi får 

ordnet nogle ting? 

 

 


